

# **SLICK OYSTER**

## **LOVE : OCEANS**

### **Bio**

### **english/deutsch**

**english:**

**Long Bio:**

**“Every song is a snapshot of a moment where I could have turned around — but didn’t. It’s my story told through sound.”**

SLICK OYSTER is a one-person powerhouse from Leipzig/Germany- writing, producing and performing everything solo. Blending soulful, funky Electronic Indie with intricate guitar work and deep, cool grooves, their sound is equal parts raw and refined. It's not about fitting in- it's about carving out space that feels true.

Behind Slick Oyster stands an artist who's lived music in all its forms: playing piano with their grandmother, hosting a metal radio show in their twenties, jamming in bands, and later busking across continents. From Mexico to Peru, from the U.S. to Southeast Asia, from Leipzig to the Balkans by bicycle with friends and their dog — every experience, every encounter found its way into their music. When their dog passed away on the road, the guitar became the only constant — a bridge between loss and creation. Slick's music carries those moments of transformation. It blends hidden Latin grooves, mellow Asian undertones, and electronic warmth with raw emotion and indie soul.

Slick Oyster's voice moves between softness and strength — always real, never overpolished. Their music captures years of travel, self-discovery, queer love and the courage to live from art alone. It's not about destinations, but about what changes within you along the way.

On May 16 2025, Slick has released their debut single SORCERESS, a sweet and seductive groove that pulls you in slow and leaves you smiling like someone just cast a spell you don't mind falling under.

The full album, LOVE : OCEANS, followed on September 12 2025, both released under SONIC LOOM RECORDS and published by CALYRA Verlag und Medien.

## deutsch:

„Jeder Song ist ein Moment, an dem ich hätte aufhören können – aber weitergemacht habe“, sagt Slick Oyster. „Das Album ist mein Weg in Klang übersetzt.“

**SLICK OYSTER** ist ein One-Person Powerhouse aus Leipzig, die alles selber macht: Schreiben, Produzieren und Performen. Die Mischung aus soulful, funky Electronic Indie und komplexen Gitarrensounds bringt einen Vibe, der gleichzeitig roh und definiert ist. Es geht nicht darum, irgendwo reinzupassen – es geht darum, seinen eigenen echten Space zu erschaffen.

Slick Oyster ist eine Musiker\*in, die Musik wirklich gelebt hat – auf Bühnen, auf Straßen, in Bewegung. Vom Klavierunterricht bei der Großmutter über eine Metal-Radiosendung während des Studiums, bis zu Jahren voller Reisen, Bands, Straßenmusik und Begegnungen auf der ganzen Welt. Von Mexiko bis Peru, von Südostasien bis in die USA, mit dem Fahrrad von Deutschland über den Balkan bis nach Griechenland – mit Freund\*innen, Slick's Hund und einer Gitarre. Als der Hund auf dieser langen Reise starb, blieb die Musik – als Konstante, als Trost, als Richtung.

Slick Oyster's Musik vereint versteckte lateinamerikanische Rhythmen, asiatische Leichtigkeit, urbane Sounds und soulige Indie-Vibes. Sie erzählt von Grenzerfahrungen, queerer Liebe, Mut und der Kraft, weiterzugehen.

Jetzt ist Slick bei SONIC LOOM RECORDS/CALYRA VERLAG UND MEDIEN und hat am 16. Mai die Debut Single SORCERESS veröffentlicht, worauf am 12. September 2025 das komplette Album LOVE : OCEANS folgte.